



Åländska Segelsällskapet from Finland wins SAILING Champions League Qualifier in Berlin - second victory this year for Finland!

Berlin, April 2, 2023 - For four days, Europe's best sailing teams battled for victory at the SAILING Champions League Qualifier on the Wannsee in Berlin. After a thrilling final, Åländska Segelsällskapet from Finland secured the overall victory, marking their second win in a SAILING Champions League Qualifier this year.

The Finns presented themselves in strong form from the start and took the lead of the field early on. Despite the close competition, they managed to pull away at the crucial moment and leave the competition behind. The team from Åländska Segelsällskapet can now look forward to the Grand Final in Travemünde.

But not only the fight for the overall victory was exciting, also the fight for the qualification for the Grand Final in Travemünde was hot. Especially the Swiss teams delivered an unbelievably close battle during the last four days and shared the lead again and again. The Regattaclub Oberhofen and the Segelvereinigung Kreuzlingen showed great performances and fought for victory until the last race. In the end, a total of thirteen clubs qualified for the Final in Travemünde.

The conditions on the Wannsee were ideal for an exciting sailing event: with beautiful sunshine and decent wind, the teams were able to demonstrate their skills and offer a spectacular show to the numerous guests of the Berlin Yacht-Club.

"We are thrilled with the performance of the sailing clubs and are happy that we were able to experience such a spectacular event as guests of the Berlin Yacht-Club," said Anke Lukosch, Managing Director of the SAILING Champions League. "We congratulate Åländska Segelsällskapet on their victory and look forward to the next Qualifier in Sopot, Poland in June."

The SAILING Champions League Qualifier in Berlin was a complete success and offered the spectators thrilling races and a great atmosphere. The sailing world can be curious which teams will prevail at the next Qualifier in Poland.

About the SAILING Champions League:

<https://sailing-championsleague.com/about/>



Pictures per club/country:

<https://www.smugmug.com/app/organize/SAILINGChampionsLeague/2023/02-Berlin-3003-0204-BYC-BER/PRESSE>

Contact:

a.lukosch@sailing-championsleague.com



Åländska Segelsällskapet aus Finnland siegt beim SAILING Champions League Qualifier in Berlin – zweiter Sieg in diesem Jahr für Finnland!

Berlin, 2. April 2023 - Vier Tage lang kämpften die besten Segelteams Europas auf dem Wannsee in Berlin um den Sieg beim SAILING Champions League Qualifier. Nach einem packenden Finale konnte sich der Åländska Segelsällskapet aus Finnland den Gesamtsieg sichern und sich somit schon den zweiten Sieg in einem SAILING Champions League Qualifier in diesem Jahr sichern.

Die Finnen präsentierten sich von Beginn an in starker Form und setzten sich früh an die Spitze des Feldes. Trotz des engen Wettbewerbs gelang es ihnen, sich im entscheidenden Moment abzusetzen und die Konkurrenz hinter sich zu lassen. Das Team vom Åländska Segelsällskapet darf sich nun auf das Grand Final in Travemünde freuen.

Aber nicht nur der Kampf um den Gesamtsieg war spannend, auch der Kampf um die Qualifikation für das Grand Final in Travemünde ging heiß her. Besonders die schweizerischen Teams haben in den letzten vier Tagen einen unglaublich engen Schlagabtausch geliefert und sich immer wieder die Führung geteilt. Der Regattaclub Oberhofen und die Segelvereinigung Kreuzlingen zeigten großartige Leistungen und kämpften bis zum letzten Rennen um den Sieg. Am Ende konnten sich insgesamt dreizehn Clubs für das Finale in Travemünde qualifizieren.

Die Bedingungen auf dem Wannsee waren dabei optimal für ein spannendes Segel-Event: Bei schönstem Sonnenschein und ordentlichem Wind konnten die Teams ihr Können unter Beweis stellen und den zahlreichen Gästen des Berliner Yacht Clubs eine spektakuläre Show bieten.

"Wir sind begeistert von der Leistung der Segelclubs und freuen uns, dass wir zu Gast beim Berliner Yacht Clubs ein so spektakuläres Event erleben konnten", sagte Anke Lukosch, Geschäftsführerin der SAILING Champions League. "Wir gratulieren dem Åländska Segelsällskapet zu ihrem Sieg und freuen uns auf den nächsten Qualifier in Sopot/Polen im Juni."

Der SAILING Champions League Qualifier in Berlin war ein voller Erfolg und bot den Zuschauern packende Rennen und eine großartige Stimmung. Die Segelwelt darf gespannt sein, welche Teams sich beim nächsten Qualifier in Polen durchsetzen werden.



Über die SAILING Champions League:

<https://sailing-championsleague.com/about/>

Bilder pro Club/ Land:

<https://www.smugmug.com/app/organize/SAILINGChampionsLeague/2023/02-Berlin-3003-0204-BYC-BER/PRESSE>

Kontakt:

a.lukosch@sailing-championsleague.com

